



# SIGNATURE



#### **ADMISSION**

Group Ticket: \$900 (For groups of 10 or more)

Early Bird Ticket: \$900 (Register by November 1, 2025)

General Ticket: \$1,000

\*Special arrangements apply for members and partners

#### **SCAN TO REGISTER**



Dress Code: Business formal

# **CGCC CHICAGO 9TH ANNUAL GALA**

Thursday, Nov 13, 2025 12:00 PM-8:30 PM (CST)

HYATT REGENCY CHICAGO 151 EAST WACKER DRIVE, CHICAGO, IL 60601

Founded in 2015 and headquartered in Chicago, *CGCC Chicago* is an independent, non-partisan, and non-governmental chamber of commerce. Rooted in the American Midwest and serving members nationwide, the Chamber is dedicated to fostering bilateral economic and cultural exchange between the United States and China.

On November 20, 2023, the Mayor of Chicago proclaimed the day as "CGCC Chicago Impact Day" in recognition of the Chamber's significant contributions to advancing U.S.—China economic cooperation.

Today, CGCC Chicago stands as the largest and most influential membership-based nonprofit U.S.—China business organization in the Midwest, committed to assisting Chinese and American enterprises in creating value, driving economic growth, and strengthening commercial collaboration between the two nations.

Since its inception, the *CGCC Chicago Annual Gala* has welcomed more than 6,400 business executives, investors, academic leaders, and government officials.

This year, under the theme "Apply Advance Achieve - Driving Forward Together", the Gala will highlight Agriculture, Artificial Intelligence, and Asian American Communities, advancing dialogue on U.S.-China cooperation while exploring opportunities and challenges in a complex global environment.

Registration: info@cgccchicago.org Sponsorship: jie.li@cgccchicago.org

# APPLY ADVANCE ACHIEVE — Driving Forward Together



### **CGCC CHICAGO 9TH ANNUAL GALA**

Thursday, Nov 13, 2025 CHICAGO

#### **Tentative Agenda**

**Registration and Grand Opening Ceremony** 

12:00 - 12:50 | Check-in

12:50 - 13:00 | Welcome Remarks

#### **Afternoon Forums**

13:00 – 14:00 | Agriculture Forum – Opportunity or Crisis
How the next U.S.-China trade deal could redefine global agriculture.

14:10 – 15:10 | Artificial Intelligence Forum - Embracing Intelligence Showcasing cutting-edge AI while charting an optimistic path forward: innovation with purpose, intelligence with impact.

15:20 – 16:20 | Asian Americans Forum – The Power of Inclusion
The growing role of Asian Americans in U.S. society and building strong crosscultural bridges.

### **Economic Promotion Displays & Booths**

11:30 - 12:50 | 16:30 - 18:30

VIP Cocktail Reception & Networking (By Invitation Only) 16:30 – 18:30

#### **Dinner Banquet & Awards Ceremony**

18:30 - 18:50 | Welcome Remarks

18:50 - 19:20 | Guest Speeches

19:20 - 19:45 | Keynote Speeches

19:45 - 20:10 | Dinner & Performance

20:10 - 20:30 | Awards Ceremony & Closing Remarks

Contact: info@cgccchicago.org or jie.li@cgccchicago.org



# 主办方 美中总商会芝加哥



独家赞助



票价

团体票: \$900 (10人及以上团体)

早鸟票: \$900 (2025年11月1日前注册)

普通票: \$1,000

\*会员及合作伙伴另议

扫描二维码注册



着装要求: 商务正装

# 赋能•突破•共赢

- 携手创未来



# 美国中国总商会芝加哥第九届年度盛典

2025年11月13日(星期四) 中午12:00 - 晚上8:30(美国中部时间)

HYATT REGENCY CHICAGO 芝加哥凯悦酒店 地址: 151 EAST WACKER DRIVE, CHICAGO, IL 60601

美国中国总商会芝加哥(CGCC CHICAGO)成立于2015年,总部设在 芝加哥,是一个独立、非党派、非政府的商会组织。芝加哥商会立足美 国中西部,服务全美会员企业,致力于推动中美经贸与文化交流。

2023年11月20日,芝加哥市长正式宣布该日为"CGCC Chicago Impact Day(CGCC芝加哥影响力日)",以表彰商会在推动中美经贸合作方面作出的杰出贡献。

如今,美中总商会芝加哥CGCC CHICAGO已成为美国中西部地区规模 最大、影响力最强的中美经贸非营利组织,致力于帮助中美企业创造价 值、推动经济发展、促进双边商业合作与交流。

自创立以来,CGCC CHICAGO年度盛典已吸引超过6,400名企业高管、 投资者、学者及政府官员参与。

今年盛典以主题 "赋能·突破·共赢 - 携手创未来" 为主线,聚焦农业、人工智能与亚裔美国人社区,探讨在复杂的全球格局中中美合作的新机遇与挑战。

注册咨询: info@cgccchicago.org 赞助咨询: jie.li@cgccchicago.org 官方网站: https://cgccchicago.org







# 美国中国总商会芝加哥第九届年度盛典

# 会议议程

签到与开幕式(Crystal Ballroom B, 一层)

12:00 - 12:50 | 签到(衣帽寄存)

12:50 - 13:00 | 开幕致辞

# 下午专题论坛(Crystal Ballroom B)

13:00 - 14:00 | 农业论坛--机遇还是危机

探讨下一轮中美贸易协定将如何重新定义全球农业格局。

### 14:10 - 15:10 | 人工智能论坛--拥抱智能

展示前沿AI技术,展望融合创新与影响力的未来:让智能赋能发展、让创新产生价值。

### 15:20 - 16:20 亚裔美国人论坛--包容的力量

探讨亚裔美国人在美国社会中日益重要的角色,以及如何搭建坚实的跨文化交流桥梁。

# 经贸推广展示与展位(Crystal Ballroom 前厅)

11:00 | 布展

11:30 - 12:50 | 16:30 - 18:30 | 开放展示

# 晚宴前酒会与社交(Crystal Ballroom 前厅)

17:00 - 18:30

# 贵宾鸡尾酒会与交流(Regency Ballroom D,地下二层)(仅限受邀嘉宾)

16:30 - 18:30

# 晚宴与颁奖典礼(Crystal Ballroom)

闭幕致辞

18:30 - 18:50 | 欢迎致辞

18:50 - 19:20 | 嘉宾致辞

19:20 - 19:45 | 主题演讲

19:45 - 20:10 晚宴与表演

20:10 - 20:30 | 颁奖典礼

20:30 --

NCE ACHIEVE

ward Together

2025

